
Büyünün tesiri

İstanbul’dan  Osman  Özbek:  “Büyünün  tesiri
gerçekten  var  mıdır?  Her  olumsuzluğu  büyüye
vermeli miyiz?”
Büyünün tesiri  vardır.  Fakat  her olumsuzluğu,  her yolunda gitmeyen işi  büyüye
vermek ve bunu evham ve vesvese haline getirmek asla doğru değildir. Yolunda
gitmeyen  işlerimiz  olduğunda,  geçimsizliğimiz  veya  psikolojik  problemlerimiz
olduğunda  önce  kendi  çaremizi  kendi  derdimizin  içinde  aramalıyız.  Hasta  isek
doktora gitmeliyiz. Geçimsizliğimiz varsa, iyi geçinmenin, barışık olmanın ve alttan
almanın  yoluna  bakmalıyız.  İşlerimizde  bir  terslik  varsa,  düzeltmenin  çarelerini
araştırmalıyız.

Her derdin çaresini gerçek dünyada aramalıyız. İman ehline yakışan budur. İslâmın
reddettiği haram yerlerde çare aramak da, dert aramak da, insanların ayaklarını
kaydıracağım diye çabalamak da büyük bir yanlıştır. Allah’ın ve meleklerin lânet
ettiği tutum budur.

https://www.fikih.info/buyunun-tesiri/

